



Joint Stock Company
Caspian Pipeline Consortium-R

To Whom It May Concern:

May 07, 2008

The PAHN Company has been working for CPC as its contractor for the last three years.

All this time its helicopters and crews demonstrated very good performance and rendered valuable services to CPC in support of our general operations.

We believe that the crews are very capable and competent in carrying out their duties, which they perform skillfully and safely.

The crews work closely with our officials, making sure that all passengers and loads are transported in a very safe manner. We should commend their high professionalism. The crews have provided outstanding services to our operations, always willing to do everything to get the job done.

We plan to continue working with this contractor in the foreseeable future and would not hesitate to recommend their services to others.

Vyacheslav N. Bukharin

Air Transport Service Specialist
E-mail: Vyacheslav.Bukharin@cpipeline.ru



КОПИЯ
ВЕРНА

Joint Stock Company
Caspian Pipeline Consortium - R

К кому адресовано:

7 мая 2008г.

ОАО НПК «ПАНХ» работает с «КТК-Р» как подрядчик на протяжении последних трех лет.

Все это время вертолеты и экипажи демонстрировали очень хорошее исполнение контрактов и предоставление ценных услуг в обеспечении нашей основной деятельности.

Мы верим в то, что экипажи очень способны и компетентны в исполнении своих обязанностей, которые они выполняют квалифицированно и безопасно.

Экипажи близко работали с нашими официальными лицами удостоверяющими, что все пассажиры и грузы доставлялись в очень бережной манере. Мы должны порекомендовать их высокий профессионализм. Экипажи обеспечивали выдающиеся услуги для нашей деятельности, всегда желая сделать все возможное для выполнения задания.

Мы планируем продолжать сотрудничество с этим подрядчиком в обозримом будущем, и не колеблемся рекомендовать их услуги остальным.



КОПИЯ
ВЕРНА

Вячеслав Н. Бухарин

Специалист по услугам Авиационной транспортировки